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PROTOKÓŁ NR XL/06 z Sesji Rady Powiatu
Lęborskiego

Ad.1
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum

Danuta Mikołajczyk - Przewodnicząca Rady otworzyła sesję i po powitaniu radnych oraz
gości stwierdziła, iż aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum pozwalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji.

Ad.2
Przedstawienie porządku obrad

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac zarządu w okresie
od 23 lutego do 27 marca 2006 rok.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu
Lęborskiego na 2006 rok oraz podjęcie uchwały.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na
okres powyżej trzech lat nieruchomości stanowiącej mienie Powiatu Lęborskiego oraz
podjęcie uchwały.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego do
programu „Edukacja – program pomocy w dostępie do nauki dzieci i młodzieży
niepełnosprawnych” oraz podjęcie uchwały.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków
finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do
realizacji w 2006 roku oraz podjęcie uchwały.
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10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Wnioski i oświadczenia radnych.
12. Zamknięcie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do chwili rozpoczęcia
sesji nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z ostatniej sesji.

W związku z powyższym Rada w obecności 14 radnych –jednogłośnie przyjęła protokół
nr XXXIX/06 z dnia 3 marca 2006 roku.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Andrzej Duda poprosił o wyjaśnienie co jest przyczyną ograniczenia dostępności
chorych na cukrzycę do korzystania z usług zdrowotnych świadczonych przez
Przychodnię Diabetologiczną w SPS ZOZ w Lęborku
Następnie zapytał jakie kroki podejmował Zarząd w celu niedopuszczenia do likwidacji
połączenia Lębork-Łeba oraz jakie podejmował działania w celu przywrócenia
komunikacji kolejowej na w/w trasie.
W dalszej części wypowiedzi przypomniał, iż przed wielu laty, bodaj jako pierwszy,
wystąpił o utrzymanie połączeń kolejowych na trasie Lębork– Łeba i zakup szynobusa.
Dodał, iż kilkakrotnie jako Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i Drogownictwa
wielokrotnie zapraszał przedstawicieli PKP właśnie na rozmowy w sprawie utrzymania
przewozów pasażerskich. Dodał, iż Łeba jest ważnym ośrodkiem w naszym powiecie, w
związku z powyższym Zarząd Powiatu powinien zrobić wszystko w celu utrzymania
połączeń zarówno kolejowych jak i drogowych.
Dalej poinformował, iż zbliża się okres matur, a co za tym idzie okres wytężonej pracy
nauczycieli. W związku z powyższym zapytał czy nauczyciele otrzymają zapłatę za
wielogodzinne dyżury w czasie egzaminów maturalnych.
Następnie poprosił o przedstawienie aktualnej sytuacji w sprawie środków finansowych
przeznaczonych na stypendia wypłacane za pośrednictwem Starostwa. Dodał, iż
otrzymał informacje od wyborców, że nastąpiły problemy w terminowości wypłaty
przyznanych stypendiów.
Na zakończenie przekazał, iż kilka lat temu decyzją Rady Powiatu został przekazany
miastu teren pod budowę hali widowiskowo – sportowej przy ulicy Piotra Skargi do
organizacji zawodów sportowych oraz masowych imprez rekreacyjnych i kulturalnych.



Hala ta miała służyć także jako wspólny obiekt do prowadzenia zajęć wychowania
fizycznego dla Zespołu Szkól Ogólnokształcących nr 1, Zespołu Szkół Ekonomiczno
–Handlowych oraz Gimnazjum nr 2. Stwierdził, iż przekazując grunt pod budowę hali
Powiat dał miastu możliwość zarabiania pieniędzy na organizowanych w niej
imprezach. Dodał, iż dziwi go fakt, iż powiat lęborski ma jeszcze dopłacać i
partycypować w kosztach utrzymania obiektu.

Ad.5
Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac zarządu w okresie od
23 lutego do 27 marca 2006 rok.

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady przekazała, iż powyższe sprawozdanie
radni otrzymali w materiałach na sesję.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji przeszła do realizacji kolejnego punktu dzisiejszego
porządku obrad.

Ad.6
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu
Lęborskiego na 2006 rok oraz podjęcie uchwały.

Witold Piórkowski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2006 rok.

Tadeusz Piechowski – przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji
Europejskiej poinformował, iż Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt
uchwały.

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

Rada w obecności 14 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XL/287/06 w sprawie
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2006 rok.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.



Ad.7
Rozpatrzenie projektu uchwaływ sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na
okres powyżej trzech lat nieruchomości stanowiącej mienie Powiatu Lęborskiego oraz
podjęcie uchwały.

Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na wydzierżawienie na okres powyżej trzech lat nieruchomości stanowiącej mienie
Powiatu Lęborskiego.

Tadeusz Piechowski – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji
Europejskiej poinformował, iż Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt
uchwały.

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

Rada w obecności 14 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XL/288/06 w sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej trzech lat nieruchomości
stanowiącej mienie Powiatu Lęborskiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 8
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego do
programu „Edukacja – program pomocy w dostępie do nauki dzieci i młodzieży
niepełnosprawnych” oraz podjęcie uchwały.

Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt w sprawie przystąpienia Powiatu
Lęborskiego do programu „Edukacja – program pomocy w dostępie do nauki dzieci i
młodzieży niepełnosprawnych”.

Radny Andrzej Bladoszewski w imieniu Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury,
Sportu i Turystki przekazał, iż opinia Komisji jest pozytywna do wyżej przedstawionego
projektu uchwały.

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

Rada w obecności 14 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XL/289/06 w sprawie
przystąpienia Powiatu Lęborskiego do programu „Edukacja – program pomocy w



dostępie do nauki dzieci i młodzieży niepełnosprawnych”
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.9
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków
finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do
realizacji w 2006 roku oraz podjęcie uchwały.

Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt w sprawie określenia zadań i
wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych do realizacji w 2006 roku.

Tadeusz Piechowski – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji
Europejskiej poinformował, iż Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt
uchwały.

Edward Kotowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej
przekazał, iż Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

Rada w obecności 15 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XL/290/06 w sprawie
określenia zadań i wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2006 roku.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu

Ad.10
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Witold Piórkowski – Starosta Lęborski odnosząc się do wystąpienia radnego Andrzeja
Dudy dotyczącego zamknięcia połączeń kolejowych Lębork-Łeba oraz podejmowanych
przez Zarząd Powiatu działań zmierzających do przywrócenia połączeń przekazał, iż
Powiat Lęborski już od kilku lat prowadzi batalię o utrzymanie połączeń kolejowych w/w
trasie. Dodał, iż już w poprzedniej kadencji podejmowano działania mające na celu
utrzymanie tej linii. Poinformował, iż przewoźnik PKP przekazywał informację o
nieopłacalności i nierentowności połączeń na trasie Lębork-Łeba. Jednak do tej pory
dzięki podejmowanym działaniom linia ta została utrzymana. Dodał, iż podejmowane
starania zostały uwieńczone zakupem szynobusa.
W dalszej części wypowiedzi poinformował, iż do tej pory powiat lęborski był z



wyprzedzeniem informowany o wszelkich zmianach dokonywanych przez PKP.
Następnie przekazał, iż tym razem PKP nie poinformowało o zamiarze zamknięcia w/w
połączeń a Zarząd Powiatu o likwidacji linii dowiedział się bezpośrednio z prasy. Dodał,
iż Zarząd Powiatu nie pozostał obojętny wobec tej sytuacji i skierował pismo do
Dyrektora PKP – Przewozy Regionalne wyrażające zdecydowany sprzeciw i oburzenie w
stosunku do zaistniałej sytuacji z prośbą o ponowne przeanalizowanie. Dodał, iż
dotychczas prowadzona z PKP korespondencja mówiła tylko o likwidacji od 1 września
br dwóch par połączeń spośród istniejących ośmiu.
Poinformował, iż PKP tłumaczy zaistniałą sytuację tym, że linia ta jest nieopłacalna.
Dodał, iż na niską koniunkturę mają tutaj niewątpliwie wypływ wysokie ceny biletów
kolejowych. Przekazał, iż potencjalny klient mając wybór zawsze będzie korzystał z
oferowanych tańszych usług.
Poinformował, iż Zarząd Powiatu wielokrotnie wychodził z propozycją dofinansowania
do połączeń kolejowych w zamian za obniżenie cen biletów, lecz w tej kwestii nie
otrzymano pozytywnej odpowiedzi. Przekazał, iż pismo w przedmiotowej sprawie
zostało skierowane do Dyrektora PKP jak również do wiadomości Marszałka
Województwa, Przewodniczącego Sejmiku Województwa Pomorskiego, Kazimierza
Kleiny - posła na sejm RP oraz Dyrektora Pomorskiego Zakładu Przewozów
Regionalnych w Gdyni.
Następnie przekazał, iż nawet czasowe zamkniecie w/w linii powoduje jej degradację.
W związku z powyższym Zarząd Powiatu będzie podejmował starania i rozmowy z PKP
w sprawie utrzymania przewozów pasażerskich. Dodał iż w najbliższym czasie ze
względu na zbliżający się sezon letni i nieuniknione utrudnienia w komunikacji
drogowej PKP będzie musiała uruchomić i przywrócić połączenia na linii Lębork-Łeba.

Ryszard Wenta – Wicestarosta donośnie zapytania w sprawie zapłaty za dyżury
nauczycieli w czasie egzaminów maturalnych przekazał, iż Minister Oświaty Kultury
Fizycznej i Zdrowia deklarował, iż środki finansowe na potrzeby egzaminów
maturalnych zostały uwzględnione w budżecie państwa. Dodał, iż szacunkowo na
potrzeby matur zabezpieczono kwotę 10 tys zł . Przekazał, iż dyrektorzy szkól mają do
10 kwietnia br przekazać do Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej listę nauczycieli
biorących udział w pracach komisji egzaminacyjnych. Dodał, iż na tej podstawie będą
zawierane umowy - zlecenia. Poinformował, iż stawka z języka polskiego liczona jest na
jednego ucznia i będzie wynosić 6, 60 zł., a dla przewodniczącego komisji 7, 35 zł.
brutto. Dodał, iż jeden uczeń odpowiada średnio 30 minut w związku z powyższym
stawka godzinowa wynosić będzie 12 zł brutto. Następnie poinformował, iż niższe
stawki zostały określone dla nauczycieli biorących udział w egzaminach maturalnych z
języka obcego. Jednak tutaj czas przewidziany na jednego ucznia jest krótszy i wynosi
17 minut.
Odnośnie pytania dotyczącego partycypowania w kosztach utrzymania hali sportowej



przy ulicy Piotra Skargi przekazał, iż trwają na ten temat uzgodnienia z Burmistrzem
Miasta Lęborka. Dodał, iż dnia 8.03.2006 roku wpłynęło pismo z prośbą o określenie
wstępnego zapotrzebowania na korzystanie z hali przez placówki podległe powiatowi
lęborskiemu oraz o zajęciu stanowiska w sprawie partycypowania w kosztach ogólnego
utrzymania powyższego obiektu proponując, aby były one dokonywane proporcjonalnie
do jej wykorzystania. Przekazał, iż szkoły określiły się w sposób następujący:
Ř ZSE-H – 5 dni w tygodniu po 6 godzin,
Ř ZSO nr 1 – poniedziałek, wtorek i środa w godz. 8 – 14.
Poinformował, iż taką informację przekazano Burmistrzowi z prośbą o określenie
bieżących kosztów utrzymania hali i zasad partycypowania. Dodał, iż zwrotnej
informacji jeszcze nie otrzymano.
W dalszej części wypowiedzi przekazał, iż Zarząd ma świadomość, iż powiat lęborski
będzie musiał partycypować w kosztach utrzymania hali. Jednak niewątpliwie atut
przekazania gruntu nieodpłatnie zostanie podniesiony. Kończąc przekazał, iż o
dokonanych ostatecznych uzgodnieniach Rada zostanie poinformowana.
Odnośnie pytania dotyczącego przedstawienia aktualnej sytuacji przy przekazywaniu
stypendiów wszystkich rodzajów wypłacanych za pośrednictwem Starostwa przekazał,
iż uruchomienie środków finansowych przez Wojewódzki Urząd Pracy, który jest
instytucją pośredniczącą zależy od prawidłowego rozliczenia się z otrzymanych
uprzednio środków finansowych. Dodał, iż występujące utrudnienia wynikają często ze
zmiany zasad w trakcie realizacji projektu. Najczęściej popełniane błędy dotyczą
pomyłek rachunkowych, braku podpisów oraz niekompletności danych. Dodał, iż
zdarzają się również błędy tj. parafowanie przez osoby nieuprawnione. Przekazał, iż
uzupełnianie wszystkich niedociągnięć jest bardzo pracochłonne. Następnie
poinformował, iż Zarząd Powiatu postara się uruchomić własne środki i przekazać
przyznane stypendia.
Odnośnie pytania dotyczącego ograniczenia dostępności chorych na cukrzycę do
korzystania z usług zdrowotnych świadczonych przez Przychodnię Diabetologiczną w
SPS ZOZ w Lęborku przekazał, iż pismo w przedmiotowej sprawie zostanie skierowane
do Dyrektora SPS ZOZ.

Ad.11
Wnioski i oświadczenia radnych.

Nie zgłoszono żadnych wniosków i oświadczeń.
W związku z powyższym Danuta Mikołajczyk – Przewodnicząca Rady przeszła do
realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.12



Zamknięcie obrad.

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Danuta Mikołajczyk –
Przewodnicząca Rady zamknęła XL sesję Rady Powiatu Lęborskiego.
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